
Interpelácie a dopyty poslancov z MsZ v Banskej Štiavnici, 
konaného dňa 28. 2. 2024  v zasadacej miestnosti radnice 

 

 

Mgr. V. Göndöčová: 

 Upozornila na parkujúci vrak osobného motorového vozidla na Ul. A. Göllnerovej – 

Gwerkovej, vyzvala na parkovanie na vyznačených miestach v súlade s parkovacím 

poriadkom a dopravnými predpismi. Nafotila nesprávne parkovanie a fotodokumentáciu 

postúpi Mestskej polícii na konanie,  

 odpoveď – vrak vozidla na Ul. A. Göllnerovej – Gwerkovej hliadka riešila  priamo 

s majiteľom a nariadila mu, aby vozidlo do 15 dní odstránil z ulice. 

 Upozornila na zanedbanú údržbu na objekte Amfiteátra a chátranie objektu vplyvom 

zanedbanej údržby, žiada o zabezpečenie realizácie stavebných úprav na odvrátenie 

poškodzovania severnej fasády budovy amfiteátra súp. Č. 2391 na parc. CKN č. 2298, k. 

ú. Banská Štiavnica, na ktorej je znehodnotená časť vonkajšej omietky a muriva z dôvodu 

poškodeného žľabu a zvodu, viď. pripojené fotografie. Podľa § 76 ods. 1 stavebného 

zákona je vlastník stavby povinný v súlade s dokumentáciou overenou stavebným úradom 

a s rozhodnutím stavebného úradu (stavebné povolenie, kolaudačné rozhodnutie) 

udržiavať stavbu v dobrom stavebnom stave tak, aby nevznikalo nebezpečenstvo 

požiarnych a hygienických nedostatkov, aby nedochádzalo k jej znehodnoteniu alebo 

ohrozeniu jej vzhľadu a aby sa čo najviac predĺžila jej užívateľnosť.    

 Ing. R. Marko:  

Primátorka mesta Banská Štiavnica sa dňa 6. 3. 2024 stretla na pravidelnom 

a plánovanom stretnutí so zástupcom prenajímateľa Amfiteátra. Pravidelné stretnutia sa 

konajú vždy s cieľom prebratia aktuálneho stavu areálu, plánu prác,  jeho budúceho 

programu a prípadnej vzájomnej spolupráce na konkrétnych krokoch. 

Zo stretnutia vyplynulo nasledovné: 

1. Prenajímateľ o Vami uvedenom probléme vie, riešiť ho bude v mesiaci apríl 2024, 

avšak pôjde len o krátkodobé riešenie, keďže areál vyžaduje výraznejšiu investíciu, 

ktorá by zabránila prenikaniu vody do vonkajšej fasády objektu a tým jej 

znehodnocovaniu, 

2. V tomto kontexte dokončí Mesto verejné obstarávanie na dokumentáciu na technicko 

– stavebnú úpravu areálu, ktoré začalo pripravovať začiatkom tohto roku 

a v krátkodobom horizonte bude hľadať externé a interné zdroje na jej realizáciu, 

3. Zároveň bolo dohodnuté, že v spolupráci s Mestom prenajímateľ v mesiaci apríl 

zrealizuje výmenu ďalšej časti lavičiek, ako aj výmenu poškodených častí dreveného 

plota 

 

H. Koťová: 

 Požiadala o doplnenie aspoň 2 ks lavičiek pred predajňou Terno na Drieňovej, 

 odpoveď – lavičky budú zakúpené a osadené pri detskom ihrisku v termíne do 30. 4. 2024  

 Ul. J. Fándlyho, dočistiť orezanie kríkov,  

 odpoveď  – bolo to orezané strojmi, dočistí sa to ručne, ale bude to finančne náročnejšie  

 

Š. Mičura: 

 Schody k Starému zámku smerom od kvetinárstva majú dlhodobo poškodenú ryolitovú 

dlažbu,  

 odpoveď - po ukončení opráv komunikácií po zime vykonáme opravu ešte pred letnou 

sezónou. 

 Na Dolnej ružovej ulici sa opravuje objekt bývalej MŠ, je tam osadená rampa pre 



mechanizmy, ktorá sa po skončení prác nesklopí, cesta je neprejazdná, úzka, rampa nie je 

označená, požiadal o sklápanie, upozornil na to aj mestskú políciu,  

 odpoveď – hliadka MsP vykonala osobne kontrolu na ul. Dolná Ružová pred 

nehnuteľnosťou číslo 22, kde sa nachádza nájazdová rampa vyhotovená z kovového  

materiálu, ktorá slúži na rozšírenie vozovky a príjazdu k domu. V čase kontroly bola rampa 

zdvihnutá, nebránila voľnému prejazdu vozidiel po ulici Dolná Ružová.  Osadenie rampy 

majú povolené od Mesta Banská Štiavnica z oddelenia výstavby, ÚP a ŽP pána Dušana 

Vahlandta.  S vedúcim stavby hliadka vykonala pohovor a upozornila ho, aby dohliadali na 

to, že rampa bude zdvihnutá, pokiaľ nebudú ju potrebovať pre príjazd vozidla 

k nehnuteľnosti. V povolení mestského úradu sa uvádza, že rampa môže byť sklopená len 

v dobe príjazdu alebo odjazdu motorového vozidla k nehnuteľnosti.  

 Osobné motorové vozidlo renault z TS, m. p. je predané?  

 odpoveď - áno 

 Na Štiavnických Baniach, bola tam zámena pozemku, je vydané povolenie na uskladnenie 

zeminy na mestskom pozemku a povolenie prác, ktoré tam vykonávajú?  

 odpoveď - Návrh na uznesenie (prebytočnosť, zámer a spôsob prevodu) bude do MsZ 

predložený po vyjadrení dotknutých orgánov.  Mesto Banská Štiavnica neeviduje 

povolenie na úpravy na pozemkoch, ktoré budú predmetom zámeny medzi Mestom 

Banská Štiavnica a Obcou Štiavnické Bane.  

 

Ľ. Barák: 

 Parkovanie v centre treba prehodnotiť v komisii, keď do mesta neprídu ľudia, bude všetko 

zatvorené. Tí čo nepracujú v meste,  prichádzajú na autách. VZN je platné, bude sa musieť 

otvoriť. Ľudia tu nebudú robiť. Ak sa budú udávať, všetko sa bude zatvárať. Čo budeme 

robiť v zime, aby tu niečo bolo? Kto a ako môže opravovať? Ak pamiatkari nenechajú 

ľudí žiť, nebude tu ľudí.  

 Intenzita svetla, požiadavka na TS, m. p., či sa zvýšila svietivosť na priechodoch pre 

chodcov? Lidl, pri Kostolíku 

 Počúvadlianske Jazero, bol tam smetiarsky kuka voz, aký je v lokalite zvozový režim? 

      Ľudia v meste platia poplatky za komunálny odpad, spýtal sa, či aj v uvedenej časti platia   

      komunálny odpad a či majú na tento nádoby? 

 odpoveď - – Intenzita svetla bola na predmetných prechodoch navýšená. 

      Za komunálny odpad v časti  Počúvadlianske Jazero sa platí ako v iných mestských  

      častiach, napríklad záhradky Štefultov. Ak by sa chcel zaviesť systém ako 

      v rodinných domoch, teda od domu k domu, značne by to navýšilo náklady na zvoz 

.Navyše   

      prístup pomedzi chaty je možný len malým vozidlom. Teraz je tam systém stojiskový, 

ktorý   

      ja navrhujem nemeniť. Len vylepšiť zvýšeným dozorom nad stojiskom, napríklad   

      kamerovým systémom. 

 Otázka na Parkovaciu komisiu – zlepšilo sa parkovanie? Žiada informáciu o výsledku 

práce.  

 Dom na Remeselníckej ulici č. 4, opravoval sa niekoľko rokov, vedľa neho stoja autá ako 

chcú, je to chodník. Spýtal sa, či je dom skolaudovaný? Keď každý takto bude opravovať 

(40 rokov) svoju nehnuteľnosť, nikto sem nepríde.  

 čo s hájovňou na Červenej studni, dom, objekty, sú vydané povolenia?  

 odpoveď – dom na Remeselníckej ulici sa opravoval cez nadáciu.  

Hájovňa na Červenej studni - robí sa kontrola zmlúv, urobí sa správa. Nie je dobré 

kompenzovať nájom vykonanými prácami. Do MsZ 04/2024 bude pripravená 

informatívna správa o doterajších činnostiach a cieľoch vyplývajúcich z nájomného 



vzťahu (Hájovňa).  

Na samotný objekt Hájovne bolo vydané rozhodnutie o zmene účelu stavby v roku 2021, 

následne bola realizovaná prístavba vonkajšej terasy, ktorá bola povolená a skolaudovaná 

v roku 2023. 

 

Mgr. L. Pellegrini: 

 Na Ul. J. M. Hurbana, či sa rieši cesta, kto to má na starosti? Treba to vyspaviť.  

 odpoveď – vieme o tom, mesto ulica bude v blízkej budúcnosti vyspravená, Katova ulica 

bude tiež vyspravená. Na túto je spracovaná projektová dokumentácia, v súčasnosti sa 

však v rozpočte mesta nenachádza dostatok finančných prostriedkov na jej celkovú 

rekonštrukciu.  

 Otázka na TS, m. p., robil sa orez stromov od Hájika na Jergištôlňu, ulica je 

frekventovaná, či sa to dočistí, lampy sú zarastené.  

 odpoveď – orez sa vykoná v prípade dostatku finančných prostriedkov na túto činnosť.    

 

Š. Mičura:  

 reagoval na poslanca Baráka, kedy si nájdu čas na otvorenie VZN o parkovaní, Dolná 

Ružová ulica, námety poslancov boli adresované.  

 odpoveď – treba to urobiť pred LTS, potom bude neskoro cez sezónu.  

 Mgr. V. Göndöčová – na Dolnej Ružovej opravujú objekt, múr praská.  

 Mgr. P. Ernek – aj na Novozámockej ulici sa opravuje objekt, chodia tam ťažké 

mechanizmy, každý vidí to, čo chce.  

 Mgr. N. Babiaková – keby bola upozornená na tieto veci, nebola by podpísala stavebné 

povolenie na tieto práce. Musí sa urobiť projekt, požiadať políciu, je zákaz vstupu do 

mesta ťažkými mechanizmami, je zničená dlažba. Myslí si, že stavba tam nemala byť. Na 

vjazdoch do mesta je dopravné značenie, od koľkej do koľkej je povolený vstup do mesta 

zo všetkých dopravných smerov. Dopravné značenie, ktoré nevyhovuje, musíme upraviť 

a dať návrh na jeho zmenu.  

 



 
 

 


